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اراک-صادقی،خبرنگارتوســعه 
ایرانی-رئیس جهاد کشاورزی استان 
مرکزی گفت: استان مرکزی رتبه پنجم 
تولید ماهیان زینتی و رتبه اول صادرات 
این ماهیــان را داراســت و ایجاد پایانه 
صادراتی ماهیان زینتی برای اولین بار 

در استان مرکزی نهایی شده است.
علی صفری در ستاد برداشت گندم و 
کلزا کشور در شرکت کمباین سازی ایران 
اظهار کرد: استان مرکزی به عنوان یک 
استان صنعتی مشهور است و رتبه یک 

تنوع تولیدات صنعتی را دارد.
وی افزود: متأسفانه بخش کشاورزی 
در استان مرکزی زیر سایه صنعت قرار 
گرفته و این استان با وجود ظرفیت های 
ویژه به عنوان یک استان کشاورزی کمتر 

شناخته  شده است.
رئیس جهاد کشــاورزی اســتان 
مرکزی تصریح کرد: در بخش صنعت 
نیز صنایع تبدیلی از زیرمجموعه های 
مجموعه جهاد کشــاورزی اســت که 
می تواند پیشران بخش کشاورزی باشد و 

ظرفیت صنایع تبدیلی در استان مرکزی 
۳ هزار و ۸۰۰ تن است.

صفری بیان کــرد: تولیدات بخش 
کشــاورزی اســتان مرکزی بیش از ۳ 
میلیون تن در سال است، استان مرکزی 
رتبه اول بخش گل و گیاه را داراســت و 
شــهر محلات به عنوان پایتخت گل و 
گیاه مطرح است، همچنین با محوریت 
شهرستان خمین رتبه دوم لوبیا در اختیار 
استان مرکزی است و در بحث تولید انار 
و پسته ظرفیت های بسیار خوبی را در 

ساوه و زرندیه داریم.
وی  تولیــد فرآورده هــای دامی در 
اســتان مرکزی را مازاد بر نیاز اســتان 
دانست و گفت: در گوشت قرمز، گوشت 
مرغ، شــیر و تخم مرغ همواره مازاد ۵۰ 

درصدی داریم.
رئیس جهاد کشاورزی استان مرکزی 
تصریح کرد: استان مرکزی رتبه پنجم 
تولید ماهیان زینتی و رتبه اول صادرات 
این ماهیــان را داراســت و ایجاد پایانه 
صادراتی ماهیــان زینتی در اســتان 

مرکزی نهایی شده است.
وی بــا تأکید بــر اینکــه ضریب 
مکانیزاســیون در بخش کشــاورزی 
یک شــاخص مهم اســت اضافه کرد: 
اگر می خواهیم از کشــاورزی ســنتی 
به  ســوی کشــاورزی صنعتی حرکت 
کنیم بایــد ضریب مکانیزاســیون در 
تمام بخش ها افزایش پیدا کند و برای 
توسعه مکانیزاسیون باید ورود سرمایه 
و تسهیلات را به این بخش داشته باشیم 
ولی سیستم بانکی پشــتیبانی لازم را 
ندارد و تشــریفات زیــاد و بعضا برخی 
تبعیض ها در پرداخت تسهیلات بانک ها 

از مشکلاتی است که باید رفع شود.
وی افــزود: کاهــش ۱۵ درصدی 
سهمیه ســوخت مبنای کارشناسی 
نداشته و این امر برخی کشاورزان ما را با 

مشکل مواجه کرده است.
علی اصغر حمیدی فرد، مدیرعامل 
شرکت کمباین سازی ایران نیز افزود: 
از ۸ سال گذشــته تاکنون شرکت رو به 
شرایط بهتری قرار گرفته بطوریکه این 
شرکت در گذشته تنها یک نوع کمباین 
تولید می کرد اما در حال حاضر کمباین 

برنج نیز در این شرکت تولید می شود.
وی  ادامه داد: همچنین پیش از این، 
کمباین با ارز ۴۲۰۰ تومانی وارد می شد 
اما اکنون این کمباین در داخل کشــور 

تولید می شود.
مدیرعامل شرکت کمباین سازی 
ایران بیان کرد: در کشور حدود ۱۹ هزار 
دستگاه کمباین فعال وجود دارد، طبق 

آمار مرکز توســعه مکانیزاسیون، ۴.۸ 
درصد گندم تولیدی کشور بر اثر ضایعات 

طبیعی از بین می رود.
حیدی فر اضافه کرد: غلات تولیدی 
کشــور ســالانه حدود ۱۸ میلیون تن 
است که حدود ۸۸۰ هزارتن محصول 
هدر می رود که برابر با کشت آبی استان 

فارس است.  
وی تاکید کرد: اگر متوسط عملکرد 
زمین های دیم غلات کشــور را حدود 
یک تن در هر هکتار در نظر بگیریم برابر 
با تولیدات آذربایجان غربی و شــرفی 

تلفات داریم.
حمیدی فر افزود: شرکت کمباین 
سازی آمادگی دارد تا در حوزه کشاورزی 
از طرفیت این شرکت اســتفاده شود. 
مجموعــه مدیریت اســتان مرکزی 

همکاری خوبی با این شرکت دارد.

 رئیس جهاد کشاورزی استان :

ایجاد پایانه صادراتی ماهیان زینتی در استان مرکزی نهایی شد

رئیس جهاد کشاورزی 
استان مرکزی گفت: استان 

مرکزی رتبه پنجم تولید 
ماهیان زینتی و رتبه اول 

صادرات این ماهیان را 
داراست و ایجاد پایانه 

صادراتی ماهیان زینتی 
برای اولین بار در استان 

مرکزی نهایی شده است.

قزوین-مصطفی مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-معاون 
خدمات درمانی تامین اجتماعی استان قزوین گفت: خون یک 
فرآورده استراتژیک و ارزشمند محسوب میشود و باید به شکل 

ایمن و استاندارد به بیماران تزریق گردد.
 به گزارش خبرنگارما به نقل از  روابط عمومی مدیریت درمان 
تامین اجتماعی استان قزوین در مراسمی که با حضور مدیر کل 
انتقال خون استان و اعضای کمیته انتقال خون بیمارستان 

رازی در سالن اجتماعات این بیمارستان برگزار شد.
دکتر علی اصغر بند چی اظهار داشت: از سال ۱۴۰۱ تاکنون 
۱۹هزار و ۸۴۲ بیمار در بخش های مختلف بستری شدند که 

۲هزار و ۶۰۰ بیمار از خون و فرآورده های آن استفاده کردند.
وی بخش ها افزود: تعداد عوارض اعلام شده در بیماران در 
سال گذشته ۱۰۸ مورد و در سال جاری ۱۵۷ مورد بوده است 
که این روند رو به رشد و نزدیک شــدن به شاخص های بین 
المللی بسیار ارزشمند است و این نشان دهنده پایش مستمر 

گیرندگان خون در بیمارستان می باشد.

 رئیس بیمارستان رازی نیز با اشــاره به استاندارد سازی و 
بهینه سازی فضای فیزیکی بخش بانک خون اظهار داشت: با 
همت تیم پرستاری و اعضای کمیته انتقال خون بیمارستان و 
در راستای سنجه های اعتباربخشی گزارش خطا ها به شدت 
پیگیری شد و به تمامی پرستاران در این زمینه آموزش های لازم 
داده شد. دکتر روح الله برجی آموزش مداوم پرسنل ،افزایش 
گزارش دهی عوارض ، حــذف روش قدیمی ارســال نمونه 
،مستقل کردن فضای بانک خون، کاهش ۱۰۰درصدی خطای 
ناشی از نمونه گیری اشتباه ،ایجاد پایگاه داده های الکترونیک 
هموویژلانس، ثبت و میزان موجودی فرآورده های خونی، ثبت 
و رصد دائمی مصرف  و کسب ۱۰ لوح تقدیر در ۶ سال متمادی 
از سازمان انتقال خون را از مهمترین دستاوردها و اقدامات انجام 
شده بر شــمرد . وی در پایان سخنان خود خاطرنشان کرد: با 
هدف کاهش مصرف خون و فرآورده های خونی طرح پایش 
گیرندگان مستمر از این فرآورده ها از نظر وجود آنتی بادی های 
ناخواسته با همکاری انتقال خون در دستور کار سال آینده این 

بیمارستان قرار گرفته است.  مدیرکل انتقال خون استان نیز 
ضمن تشکر از اقدامات ارزشــمند انجام شده اظهار داشت :با 
توجه به اینکه فرایند تهیه و اهدای خون کار ی بسیار مشکل و 
پیچیده میباشد، انتظار می رود این فرآورده حیاتی در  شرایط 
استاندارد و به موقع به بیمار تزریق شود تا در امر درمان بیشترین 
اثربخشی را داشته باشد . وی افزود: بیمارستان تامین اجتماعی 
رازی در زمینه اقدامات شاخص بانک خون و همویژولانس در 

استان پیشرو می باشد و طبق آمار اعلام شده از سال ۹۸ تا کنون 
در شاخص اعلام عوارض ناشی از تزریق خون ۳۹درصد آمار 

کل استان و ۲٫۶ درصد آمار کل کشور را از آن خود کرده است.
دکتر طالبیان ضمن بازدید از امکانات ، تجهیزات و فضای 
بانک خون بیمارســتان رازی میزان مصــرف بهینه و دقت 
همکاران پرستار و تلاش کمیته بانک خون این بیمارستان را 

مثبت و پیشرونده ارزیابی کرد.

 معاون خدمات درمانی تامین اجتماعی استان قزوین

 خون یک فرآورده استراتژیک و ارزشمند است

رشــت-مرجان گودرزی،خبرنگارتوســعه ایرانــی- 
مدیرعامل برق منطقه ای گیلان از واگذاری انشعاب برق غیر 
دائم به واحدهای فاقد مجوز ساخت در داخل محدوده شهری 
با اخذ تعهد محضری خبر داد و گفت: واگذاری انشعاب، حقی 
برای مشترک ایجاد نکرده و در صورت تعیین تکلیف قانونی، 

انشعاب جمع آوری خواهد شد.
محمدتقی مهدی زاده  از امکان واگذاری انشعاب برق غیر 
دائم به واحدهای نسقی و فاقد مجوز ساخت در داخل محدوده 
شهری با اخذ تعهد محضری خبر داد و اظهار کرد: با توجه به 
مکاتبات ارسالی از سوی شرکت توانیر و به استناد بند »ی« 
تبصره ۱۵ قانون بودجه ۱۴۰۱، واگذاری انشعاب برق غیر دائم 
به متقاضیان فاقد مجوز ساخت داخل محدوده شهر فارغ از 

زمان ساخت امکانپذیر است.
وی گفت: امور و ادارات تابعه شــرکت توزیع نیروی برق 
استان گیلان براساس دســتورالعمل های ارسالی ملزم به 
دریافت و اخذ تعهد محضری از متقاضیان هستند؛ مبنی بر 
اینکه واگذاری انشعاب حقی برای مشترک ایجاد نکرده و در 

صورت تعیین تکلیف و صدور حکم قانونی مستحدثات توسط 
مراجع صادرکننده مجوز) شــهرداری، بخشداری، جهاد 

کشاورزی و...(، انشعاب جمع آوری خواهد شد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گیلان خاطرنشان 
کرد: امورها و ادرات توزیع برق استان لیست انشعابات غیر 
دائم واگذار شده تا پایان ســال ۱۴۰۱ را به شهرداری های 

مربوطه در منطقه ارسال خواهند کرد.
مهدی زاده اضافه کرد: با توجه به اهمیت و حساســیت 
موضوع، نظارت دقیق بر واگذاری این نوع انشعاب از سوی 

واحدهای ستادی با دقت انجام خواهد شد.

  کرمانشاه-کبودی،خبرنگارتوســعه ایرانی-معــاون 
راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای کرمانشاه 
گفت: در جهت بهســازی و ایجاد تردد ایمن در محورهای 
مواصلاتی استان، طی ۱۱ ماه گذشته ۹۷۱ کیلومتر عملیات 

آسفالتی انجام شده است.
»علی سلیمی« باتوجه به نزدیک شدن به ایام عید و آغاز 
سفرهای نوروزی، از آماده ســازی و بهسازی جاده ها مانند 
اصلاح و ترمیم روکش آسفالت در برخی از محورها خبر داد 
و افزود: طی این مدت عملیات روکش آسفالت، لکه گیری، 
شانه سازی و چاله پرکنی در ۹۷۱ کیلومتر از راه های استان 

کرمانشاه انجام شده است.
وی اظهار داشت: روکش آسفالت رویه نهایی پیمانی ۲۷۴ 
کیلومتر و روکش آسفالت رویه رگلاژی پیمانی ۱۵۲ کیلومتر 

انجام گرفته است.
معاون راهداری استان کرمانشــاه درباره دیگر اقدامات 
آسفالتی انجام شده، گفت: شــانه سازی آسفالتی بصورت 

پیمانی ۲۰ کیلومتر، لکه گیری آسفالت پیمانی ۱۳۲ کیلومتر 
و ۲۹۱ کیلومتر چاله پرکنی، لکه گیری، آسفالت رگلاژی 

موضعی به صورت امانی اجرا شده است.
وی درباره تناژ آســفالت مصرفی گفت: تناژ آســفالت 
مصرفی بصورت پیمانی ۴۵۷ هزار و ۷۲۳ تن و تناژ آسفالت 

مصرفی بصورت امانی ۹ هزار و ۳۴۹ تن است.
سلیمی در پایان افزود: جمع کل تناژ آسفالت مصرفی در 
سطح محورهای مواصلاتی استان کرمانشاه ۴۶۶ هزار و ۶۷۲ 
تن است که این تناژ رکورد جدیدی در زمینه تناژ آسفالت در 

سطح جاده های استان کرمانشاه است.

مدیرعامل برق منطقه ای استان  خبر داد؛

واگذاری انشعاب برق غیر دائم به واحدهای نسقی گیلان
 طی سال جاری ؛

آسفالت ۹۷۱ کیلومتر عملیات امسال در جاده های کرمانشاه 

خبرخبر

 درآستانه فرا رسیدن بهار 1402 
صورت پذیرفت؛

بازسازی و مرمت میدان عدالت  
 منطقه 6 مشهد

 با 2فرش گل بهارانه

مشهد-میرشکار،خبرنگارتوســعه ایرانــی-
شهردارمنطقه۶ مشهد مقدس از عملیات بازسازی 
و مرمت میدان عدالت با دوفرش گل بهارانه طرح 

اسکیپ در این منطقه خبر داد.
 کاظم یزدان مهر با بیان این خبر اظهار کرد: در 
راســتای ایجاد جلوه های بصری بهارانه در سطح 
این منطقه مسیر پر تردد و مرکزی میدان عدالت 
با اجرای دو فرش گل طرح اســکیپ باز ســازی و 

مرمت شد.
وی ادامه داد: در این عملیات که با هدف افزایش 
جلوه های بصری و به جلوه کشــیدن زیبایی های 
بهار صورت پذیرفت با کاشــت گونه های گیاهی 
اسطوخودوس، رزماری، زرشک، شمشاد، کامیس 
پاریس و سرولاوسون که در برابر کم آبی مقاوم بوده 
و از زیبایی چشم نوازی برخوردار است استفاده شد.

یزدان مهر افزود: تمامی باغچه های این میدان 
با اجرای عملیات تعویض خاک و گونه های گیاهی، 
هره چینی، فضاسازی با گرابیه و نماهای خلاقانه با 
اعتباری بالغ بر ۴ میلیارد ریال در طرح استقبال از 

بهار ۱۴۰۲ به اجرا در آمد

     
 با هدف امنیت بخشی به بازی کودکان 

اجرایی شد؛
نصب کف پوش و تجهیز زمین 

بازی کودکان در بوستان 
محمدیه منطقه 6 مشهد

 مشهد-میرشکار،خبرنگارتوســعه ایرانــی-
شهردار منطقه ۶ مشهد مقدس از تجهیز زمین بازی 
کودکان بوستان محمدیه با هدف امنیت بخشی به 

بازی کودکان در این بوستان خبر داد.
مقدس کاظم یزدان مهر با بیان این خبر اظهار 
کرد: در راســتای اقدامات اجرایی استقبال از بهار 
۱۴۰۲ و با هدف ایجاد فضای دلنشین و امن بازی 
برای کودکان و شهروندان بوستان محمدیه محله 
کارمندان به زمین بازی ایمن و استاندارد تجهیز شد.

وی افزود: شهرداری باهدف ایجاد محیط های 
مفرح خانوادگی و ایمن برای اســتفاده شهروندان 
از امکانات و تفریح های سالم همواره در تلاش بوده 
است و در همین راستا ایمن سازی تمامی فضاهای 

بازی کودکان در دستور کار منطقه قرار گرفت.
یزدان مهر گفــت: بــازی از ضروریات زندگی 
کودکان بوده و در رشــد ذهنی و جسمی کودکان 
تاثیر ویژه ای دارد، بنابراین باید به احداث محیطی 
سالم که علاوه بر برآورده ساختن اهداف و نیاز بازی 
کودک، ایمنی و سلامت او را نیز تضمین کند توجه 

ویژه ای شود.
     

مرمت و روکش آسفالت خیابان 
خوش سیما ۱۷ در منطقه 6 مشهد
 مشهد-میرشکار،خبرنگارتوســعه ایرانــی-

شهردار منطقه ۶ مشهد مقدس از اجرای عملیات 
مرمت و روکش آســفالت خیابان خوش سیما ۱۷ 

درآستانه فرا رسیدن بهار ۱۴۰۲ خبر داد.
 کاظم یزدان مهر با اشاره به عملیات بهسازی، 
مرمت و روکش آسفالت معابر منطقه ۶ در استقبال از 
بهار ۱۴۰۲ اظهارداشت: با توجه به اهمیت و ضرورت 
توجه به مناسب سازی سطح خیابان ها، رفع نواقص 
موضعی و کلی معابر و تأمین سطحی ایمن برای تردد 
شهروندان و خودروها، عملیات بهسازی و مرمت 
آسفالت معابر فرعی سطح منطقه در حال اجراست.

شــهردار منطقه ۶ مشــهد مقدس به اجرای 
عملیات نوسازی و روکش آسفالت در برخی معابر 
اشاره و عنوان کرد:  تا کنون خیابان های خوش سیما، 
پورسینا و معابر فرعی آن با مساحتی بالغ بر ۱۵۰۰ 

مترمربع روکش آسفالت انجام شده است

اخبار مشهد

 کرج-خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیر عامل آبفای البرز از آغاز عملیات ساخت سومین 
تصفیه خانه آب شرب کرج در حاشیه رودخانه کرج خبر داد و گفت: ساخت این تصفیه 

خانه تأمین آب ۱۵۰ هزار نفر را تحت پوشش قرار خواهد داد.

حمید رضا نامداری گفت: با توجه به رشد بالای مهاجرت و افزایش روز افزون جمعیت 
کرج و به منظور تامین نیازهای آبی فعلی و آینده، ناگزیر هستیم پیش بینی لازم را برای 

تامین و توزیع متناسب آب و توسعه و ایجاد تاسیسات جدید انجام دهیم.
نامداری افزود: برهمین اســاس مقدمات و مطالعات لازم صورت گرفت و مقرر شده 
احداث تصفیه خانه شماره ۳ کرج با ظرفیت ۵۷۰ لیتر در ثانیه در حاشیه شرقی بلوار شورا 

و در کنار رودخانه کرج آغاز شود.
وی هزینه مورد نیاز برای ساخت این تصفیه خانه را ۳۳۴ میلیارد تومان ذکر کرد و گفت 
: با ساخت این تصفیه خانه امکان برداشــت آب از رودخانه کرج از محل تخصیص های 
قانونی مصوب وزارت نیرو فراهم خواهد شد و جمعیتی بالغ بر ۱۵۰ هزار نفر زیر پوشش 

خواهند رفت.

 مدیر عامل آبفای البرز:
ساخت سومین تصفیه خانه آب کرج آغاز می شود


